
SOM Roses reclama recuperar els plans de millora de la

circulaci�

Creu que lÕefectivitat de la posada en marxa durant el passat mandat, ho

avala

Recomana fer ara les urbanitzacions de Santa Margarida i Puig Rom

Un dels carrers del Puig Rom GOOGLE MAPS.

SOM Roses demana a lÕequip de govern que implanti els Plans de

Millora de la Circulaci� (PMdC) especialment a Santa Margarida i el

Puig Rom. Segons Joan Plana, cap de lÕoposici�, el passat mandat,

lÕAjuntament va impulsar un pla de millora de la circulaci�. Es van

desenvolupar plans de millora a zones com la Garriga, el Mas

Mates, el Mas Oliva o la zona nord de la Riera de la Cuana. Per

aix�, i vistos els resultats, Plana creu aconsellable continuar

donant prioritat als barris de Santa Margarida i el Puig Rom. Dues

zones de Roses que tenen una especial c�rrega de vehicles.

Millores reals

Segons Plana, es van desenvolupar plans de millora a zones com la Garriga, el Mas Mates, el Mas Oliva o la

zona nord de la Riera de la Cuana, i va permetre millorar la seguretat dÕaquests barris, reduir sensiblement

lÕaparcament generalitzat sobre les voreres, guanyar places dÕestacionament correctament delimitades i reduir

la velocitat amb la colálocaci� de reductors en aquells punts on es feia necessari. A m�s, lÕaplicaci� dels plans,

que sempre comen�aven amb un proc�s de par ticipaci� ciutadana, inclo�a millores urbanes no directament

relacionades amb la circulaci�, com la colálocaci� de papereres, arranjaments de voreres o millora de la

iláluminaci�.En def initiva, es tractava de tenir una ordenaci� m�s moderna, ef icient i segura de la circulaci� que

compor tava autom�ticament un �s m�s c�vic per par t dels vehicles i m�s comoditat pels vianants.

En el ple del passat 21 de juny, Joan Plana, va manifestar que els resultats positius obtinguts pels PMdC fan

aconsellable continuar aquella tasca, aplicant els plans als barris de Roses on encara est� pendent. En aquest

sentit, va assenyalar com a prioritats pel seu grup els barris de Santa Margarida Ðon ja es va fer el pas previ de

la par ticipaci� ciutadanaÐ i del Puig Rom. Dues zones de Roses que tenen una especial c�rrega de vehicles a

lÕestiu i on la senyalitzaci� i ordenaci� del tr�nsit ha quedat obsoleta.

Plana va declarar que Òmillorar lÕordenaci� va ser una estrat�gia que va donar molts millors resultats per

solucionar problemes de tr�nsit que no pas la simple actuaci� policial.

En barris on era impossible passejar per unes voreres plenes de cotxes dia s� i dia tamb� el problema es va

arreglar en poques setmanes amb un nombre m�nim de den�ncies per par t de la Policia Local. Amb els PMdC hi

sor tia guanyant tothom, els vianants, els conductors i la mateixa Policia, a qui facilit�vem enormement la feina..
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